
Io sottoscritto/a      

Nome Cognome 

Residente a Cap Via 

Telefono Fax Cell. E-mail

Codice fiscale Nato a il

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................

□ acconsento □ non acconsento 

coscientemente il Titolare al trattamento in discorso.

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................
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LOTTO N. DESCRIZIONE 

MODULO OFFERTE SCRITTE E TELEFONICHE 

OFFERTA MASSIMA 

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................
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 Asta n.

LOT NO. DESCRIPTION                     MAXIMUM BID                      
(if option B- telephone bid – the reserve price implicitly
implies a written bid on the starting price)

Io sottoscritto/a      

Nome Cognome 

Residente a Cap Via 

Telefono Fax Cell. E-mail

Codice fiscale Nato a il

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................

□ acconsento □ non acconsento 

coscientemente il Titolare al trattamento in discorso.

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................

IL PONTE - CASA D’ASTE S.R.L. PALAZZO CRIVELLI Via Pontaccio, 12, 20121 Milano
Tel. +39 02 86 31 41 Fax +39 02 72 02 20 83 info@ponteonline.com www.ponteonline.com

C.F., P. IVA 01481220133 Trib. di Milano 16882 C.C.I.A.A. Como 193199

LOTTO N. DESCRIZIONE 

MODULO OFFERTE SCRITTE E TELEFONICHE 

OFFERTA MASSIMA 
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 Asta n.

Il Ponte - Casa d’Aste S.r.l. Via Giacomo Medici del Vascello 8, 20138 Milano
Tel. +39 02 86 31 472   Fax +39 02 36 63 30 96   vascello@ponteonline.com   www.ponteonline.com

C.F., P. IVA 01481220133  C.C.I.A.A. Milano  REA 1167476

Io sottoscritto/a      

Nome Cognome 

Residente a Cap Via 

Telefono Fax Cell. E-mail

Codice fiscale Nato a il

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................

□ acconsento □ non acconsento 

coscientemente il Titolare al trattamento in discorso.

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................
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LOTTO N. DESCRIZIONE 

MODULO OFFERTE SCRITTE E TELEFONICHE 

OFFERTA MASSIMA 

Firma ......................................................................................................   Data ...................................................................................
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 Asta n.

by signing this form, I hereby declare that I have read and that I accept unconditionally and unreservedly the Terms and Conditions of Sale received from Il Ponte Casa d’Aste (by signing 
this form the undersigned acknowledges receipt of the aforementioned Terms and Conditions of Sale) and published in the auction catalogue of Il Ponte – Casa d’Aste s.r.l. and related to 
auction no. __________ to be held on___________, and I request (mark the relevant option)

(A) to place the following maximum bids for the purchase of the lots listed below, as I am unable to be present at the auction

(B) I wish to be contacted by Il Ponte Casa d’Aste at the numbers I have provided above - at the moment in which the lots described hereunder will be offered for sale - so that I may 
participate with one or more telephone bids for which I am hereby placing a written bid for the starting price of which I have been informed. Should Il Ponte for any reason, 
including technical difficulties, be unable to contact me on the telephone it is understood that Il Ponte will have the faculty to consider my bid as a written bid and therefore confirm on my 
behalf the aforementioned starting price or if specified, up to the amount equal to the maximum offer indicated in the specific column. I acknowledge and agree to make telephone 
bids only for lots for which the minimum estimate indicated in the catalogue is greater than or equal to € 100.00. I acknowledge and agree that the telephone call will be recorded by Il 
Ponte - Casa d’Aste Srl. 

ENCLOSED: COPY OF AN IDENTITY DOCUMENT OR PASSPORT 

Signature 

Signature 

Signature 

Signature 

Date  

Date  

Date  

Date  

FORM FOR BIDS SUBMITTED IN WRITING AND BY TELEPHONE
I, the undersigned, 

Name 

City

Telephone

Identity card/Passport n. 

Tax code 

Fax Mobile 

Issued by  

Birthplace  

Date of issue   

Email  

Postal Code Street 

Surname 

The Form must be sent to Il Ponte at least 24 hours before the auction starts - by fax to +39 02.72022083 or by sending an email in pdf format to info@ponteonline.com (or to the email address of the relevant 
department).
If a bidder wishes to submit one or more bids in writing as the representative of a third party, he must present a proxy signed by the principal with an attached copy of the principal’s identity document and tax code; 
if the principal is a company, the proxy must be signed by the legal representative thereof or by an agent with signing authority, whose identity document and tax code must be attached to the proxy. In any case, 
Il Ponte - Casa d’Aste Srl has the right to prevent the representative from participating in the auction when, at its sole discretion, it deems that the power of representation has not sufficiently been demonstrated.
If the lot is awarded, the buyer must pay Il Ponte - Casa d’Aste s.r.l. the hammer price of the lot, i.e. the price at which the lot is awarded at auction by the auctioneer, in addition to the buyer’s premium equal to 
28% (V.A.T. included for auctions of modern and contemporary art, graphics and multiples,decorative arts of the 20th century and design ) or 26% (VAT included, for all the other Departments except the above 
mentioned) of the hammer price, in addition to any further amount provided for by the General Conditions of Sale.
No written bids will be accepted for an unspecified or unlimited amount for a given lot, nor bids subject  “to inspection” as an attached condition, nor bids for unlimited amounts, nor bids without a specified 
amount. Bids are accepted only in amounts rounded to the nearest ten. Il Ponte - Casa d’Aste Srl will give effect only to bids equal to or greater than approximately 80% of the minimum estimate indicated in 
the catalogue for the lot being sold. Il Ponte - Casa d’Aste Srl, in allowing participants to raise bids, will take into account both the Reserve Price and the other bids, so as to attempt to award the lot for which a 
written bid was submitted at the lowest possible Hammer Price. 
Il Ponte - Casa d’Aste Srl is not responsible for any errors made in filling out this form. Before sending the Form to Il Ponte, it is necessary to verify that the lot description indicated therein corresponds to the object 
desired for purchase; in particular, it is necessary to verify that the auction catalogue number and the lot description correspond. In the case of discrepancy between lot number and lot description, Il Ponte - Casa 
d’Aste Srl will make the bid by referring exclusively to the lot number.
I specifically accept and approve, also pursuant to Articles 1341 and 1342 of the Italian Civil Code, the following clauses of the General Terms Conditions of Sale published in the auction catalogue of Il Ponte: 
1.3 (exclusion of liability for errors or omissions); 1.7(exclusion of liability for acts or omissions); 1.8 (exclusion of liability for faults or defects) 1.9 (limitation of liability); 2.8(bank references and deposit); 5.5and 
5.6(exclusion of liability for bids submitted by telephone); 7.3 ) imperative time limit, immediate termination clause, penalty); 8.3 (consequences of failure to collect the lot); 9.1 (transfer of risk); 9.2 (limits to 
damage compensation); 9.3 (limitation of liability); 10.1 (consequences in the case of a counterfeit); 10.3 (limits to refunds in the case of counterfeiting); 11.1(exclusion of liability for matters related to export and 
declaration of cultural interest); 11.3(exclusion of liability for free circulation related procedures and documents); 11.4 (validity of the adjudication); 13.1(exclusion of liability for protected species related matters); 
16 (Jurisdiction and applicable law); II-4(exclusion of liability for online offers). 

Pursuant to and for the effects of art. 13 of the G.D.P.R., EU Regulation 679/16, the undersigned declares that he/she has received adequate information regarding the data provided that is necessary and indispen-
sable for the correct execution of the contractual agreement, its duration, the handling of the data, the indications of Il Ponte, where applicable the manager of the handling, of the D.P.O., as well as of the concrete 
modalities allowing me to exercise my  rights as specified  by the law in question. I also declare to have full knowledge of the information note specified and printed ,on the website http://www.ponteonline.com/, 
in the section G.D.P.R.

For the purposes and effects of the processing of personal data for the further purpose of sending advertising and / or information initiatives, by email or equivalent means, related exclusively to auctions and / or 
initiatives organized by Il Ponte

I consent     

In my full conscience to the processing of the data    

I don’t consent

书面和电话竞投表格

本人

名 姓

居住地址

电话 手机 电子邮箱

出生地 出生日期 年 月 日

（请提供身份证或者护照正反面复印件）

本人声明已阅读并无条件及无保留接受从Il Ponte拍卖有限公司收到的以及公布在 年 月 日 - 拍卖会编号 图册上

的拍卖规则及事项，同时还声明（选一）

(A) 因不能亲自前来拍卖现场，故为以下拍卖品填写下列最高出价（书面竞投）

(B) 请求Il Ponte拍卖有限公司在该拍卖会举行时联系本人 – 电话号码见上 –参与以下填写的拍卖品的竞投，同时本人声明已了解并

愿意自此以书面竞投方式保证下述每件拍卖品的起拍价，且已被告知起拍价的数额。如若以任何原因（包括技术因素）Il Ponte拍卖有限

公司无法电话联系本人，Il Ponte拍卖有限公司有权替本人出价至起拍价或出价至本人填写的最高出价。我了解并同意最低估价少于100

欧元的拍卖品将无法采用电话竞投方式。我了解并同意Il Ponte拍卖有限公司记录电话通话内容（电话竞投）。

拍品编号 描述 最高出价（若选项 B -电话竞投-必须保证起拍价-不

可拍卖时取消竞价)

签名 _____________________________________ 日期 _______________________________

该表格应在拍卖会的24小时前提交给Il Ponte拍卖有限公司：可传真至 +39 02.72022083，或以PDF形式发邮件至linzy.hu@ponteonline.com。倘若拍卖会参加者以第三人的名义参加

竞投，须另附上被代理者签署的委托书以及他本人的身份证或护照复印件和绿卡号；倘若被代理者为法人，代理委托书则须由法定代表人或拥有签字权利的公司代理人签署，并附上相

应的身份证或护照复印件和绿卡号。如果Il Ponte拍卖有限公司认为代理权没有被充分体现，有权拒绝代理人参与竞投。
如果拍品成交，买家必须向Il Ponte 拍卖有限公司支付拍品的成交价，即拍卖师在拍卖中确定的成交价格，另加买方佣金：28%（含增值税，适用于现代与当代艺术、版画与复制品、20世纪
装饰艺术与设计拍卖）或26%（含增值税，适用于除上述部门外的所有其他部门拍卖）。此外，还需支付《拍卖规则及事项》中规定的任何其他费用。
对于书面出价，不接受“尽可能高的出价”、“视情况而定”的出价，或没有金额限制的出价，或没有具体金额的出价。出价必须四舍五入至十位数。Il Ponte只接受等于或高于图册中拍品最低
估价大约80%的出价。Il Ponte拍卖有限公司在为参与者加价时，将考虑保留价和其他出价，以尽量以最低的成交价获得书面出价的拍品。
Il Ponte拍卖有限公司对于本表格填写中的任何错误不承担责任。在提交表格之前，有必要核实表格中所列的拍品描述与拟购买的物品是否一致；特别是需要确认拍品的拍卖图册编号

与拍品描述相符。如果拍品编号与描述存在不一致的情况，Il Ponte 拍卖有限公司将仅根据拍品编号来提出报价。

根据民法第1341条和1342条，本人同意并接受Il Ponte拍卖有限公司拍卖图册上的拍卖规则及事项：1.3（错误和遗漏免责）；1.7（行为和遗漏免责）；1.8（瑕疵免责）；1.9（责任

范围）；2.8（银行证明和保证金）；5.5和5.6（电话竞投免责）；7.3（付款期限，取消交易权，损失赔偿）；8.3（不提取拍卖品的后果）；9.1（风险转移）；9.2（损坏赔偿限

制）；9.3（责任限制）；10.1（仿品后果）；10.3（仿品赔偿限制）；11.1（文物出口及限制免责）；11.3（自由流通证和/或出口许可证免责）；11.4（成交有效性）；13.1（受保

护物种免责）；16（法庭和法律）；II-4（在线出价免责）。

签名 _____________________________________ 日期 _______________________________

根据《通用数据保护条例》（G.D.P.R.），欧盟法规679/16第13条的规定，本人（数据主体）声明已收到有关所提供数据的充分信息，这些数据对于正确履行合同协议是必要和不可或

缺的。声明内容包括数据的处理、期限、数据控制方的指示、可能的数据处理负责人、数据保护官（D.P.O.），以及行使我根据相关法规享有的权利的具体方式。此外，我还声明已充

分知悉相关隐私声明已发布在网站http://www.ponteonline.com/的G.D.P.R.部分。

签名 _____________________________________ 日期 _______________________________

本人

□ 同意 □ 不同意

IL PONTE - CASA D’ASTE S.R.L.
PALAZZO CRIVELLI Via Pontaccio, 12 20121 Milano Tel. +39 02 86 31 41 Fax +39 02 72 02 20 83 info@ponteonline.com www.ponteonline.com

C.F., P. IVA 01481220133 C.C.I.A.A. Milano REA 1167476


